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Tóthné Truczka Ágnes kozme-
tikus

Nem ért váratlanul ez a mizé-
ria bennünket, már korábban is
foglalkoztunk ezzel a gonddal.
Gázzal fûtünk, gázzal fõzünk,
gázzal melegítjük a vizet. Gáz
nélkül lehetetlenné válna az éle-
tünk. Még parkettával sem tud-
nánk fûteni, mert nincs parket-
tánk. Tavaly költöztünk a Hárs-
fa utcába, de máris hõszigetelés-
sel láttuk el a falakat. Korábban
is terveztük, hogy valamilyen
energiatakarékos módszert ,
vagy pedig alternatív energia-
forrást fogunk használni.

Ez az eset megerõsítette elha-
tározásunkat: muszáj valami-
lyen más energiaforrás után néz-
ni. Olyan megújuló energiát
hasznosító fûtési rendszert ke-
resünk, ami megfizethetõ. Ez le-
het hõszivattyú vagy napelem.

!"
Kurucz Mihály tanár

Kétlakásos házban lakunk.
Korábban vegyes tüzelésû ka-
zánnal fûtöttünk, de ahogy a gáz
bejött, a kazánt kiiktattuk a
rendszerbõl. Az egyik szobában
van egy remek kályhánk, most
is rásegítünk a gázfûtésre. Van
tartalék fahulladékunk, a Szap-
panosban gyümölcsfagallyak, a
fûtést valahogy meg tudnánk ol-
dani tavaszig, de ez nem hosszú
távú megoldás.

!"
Babák György tanár

Mindenre gondoltam, amikor
építkeztünk. A pincében áll egy
nagy teljesítményû, vegyes tüze-
lésû kazán, bármikor üzembe he-
lyezhetõ. Most gázzal fûtünk, fõ-
zünk, és gázzal melegítjük a vi-

Megkérdeztük

Hogyan érintette Önt a „gázmizéria”?
zet. A falba beépítettem a kábele-
ket, hogyha kell, villanykályhákat
tudok rákapcsolni a rendszerre.
Még sincs megoldva semmi.

Ha elzárnák a gázcsapokat, a
legtöbb ember szénnel vagy fával
fûtene. Tartalékuk nincs az embe-
reknek, de a tüzépeknek sincs,
ezért fa- és szénhiány lépne fel,
lehetne sorban állni, és iszonya-
tosan felemelnék az árakat; meg-
indulna itt is az illegális fakiter-
melés. Ha villanykályhákkal ter-
helnék meg a hálózatot, a transz-

formátorok tönkremennének,
megszûnne az áramszolgáltatás.
Nem lenne villanyvilágítás, leáll-
nának a hûtõk, nem mûködnének
a háztartási gépek és a villanymo-
torral hajtott munkagépek. Meg-
állna az élet.

Valamilyen más, hosszú távú
megoldás kellene.

!"
Korbely Zoltán, autóbusz ve-
zetõ

Nem vettem észre, hogy prob-
lémát okozott volna a lakás fûté-
sénél az, hogy néhány napig ke-
vesebb földgáz érkezett az ország-
ba. Egy 70-80 négyzetméteres la-
kást fûtök gázzal, más lehetõsé-
gem a fûtésre nincs is. Úgy gon-
dolom, feltétlenül keresni kell a
megoldást, hogy hasonló eset ne
fordulhasson elõ. Szerintem ez el-
sõsorban állami feladat. Vagy a la-
kosságot kellene támogatni ab-
ban, hogy más fûtési lehetõséget
is kiépíthessenek saját lakásuk-
ban, vagy országos szinten meg-
oldani a problémát. Nem biztos,
hogy a gáztározók létesítése a

megfelelõ lépés, inkább egy má-
sik vezeték kiépítése jobb lenne.
Magam – miután a környezetvé-

delem híve vagyok és ennek ér-
dekében meg is teszem a tõlem
telhetõt – az alternatív energiafor-
rások kiaknázását tartanám célra-
vezetõnek.

!"
Makan János méhész

Különösebben nem aggódtam

az év elején történtek miatt, ve-
gyes tüzelésû kazánom van. Mi-
kor otthon vagyok inkább fával
fûtök, mivel túl drágának találom
a gázt. Egyébként ennek az eset-
nek azt hiszem nagyobb volt a
füstje, mint a lángja, a politika
ténykedését sejtem mögötte.
Mindemellett nem tartom kizárt-
nak, hogy a történtek a gáz árá-
nak emelésére inspirálják majd a
szolgáltatót. Az ország, a magyar
fogyasztók kiszolgáltatott helyze-
tének megszüntetését sürgetõnek
tartom. Más beszerzési forrás ki-
építése szükséges, ami szerintem
a szolgáltató, a MOL feladata.

!"
Özv. Bogdán Gyuláné,  nyug-
díjas

Nézem a tévét, újságot olva-

sok, tudok róla mi történt a gáz-
zal az év elején és semmi jót
nem gondolok a történtekrõl.
Egy második emeleti lakásban
élek, most egyedül, mert a fiam
decemberben meghalt. A lá-
nyom fog hozzám költözni,
hogy segítsen, mivel 85 évesen
az egészségem sem a legjobb.
Konvektorok vannak a lakás-
ban, tehát csak gázzal tudok fû-
teni, de nem is szeretnék más-
sal, hiszen fát vagy szenet fel-
cipelni hogyan is tudnék.

Nem ijedtem meg attól, hogy
elzárták a gázcsapot, csak nem

A PM nem ad
Visszautasító választ kapott

dr. Veres János pénzügyminisz-
tertõl Szarvas polgármestere Ba-
bák Mihály, aki az óvodaépítés-
hez kért anyagi támogatást a
minisztérium beruházási tarta-
lék elõirányzatából. “Tekintettel
a nyilvántartásba vett támogatá-
si igények nagy számára és
összegére, valamint a Pénzügy-
minisztérium költségvetési feje-
zetében ezen igények kielégíté-
sére rendelkezésre állt keret-
összeg mértékére, az Ön által
ismertetett óvodaépítési beruhá-
zás központi költségvetési tá-
mogatására nem volt lehetõség.”
– írta levelében a polgármester-
nek a pénzügyminiszter.

E.ON
fogadóórák
Új ügyfélkezelési modell be-

vezetésérõl értesítette Babák
Mihály polgármestert az E.ON
Tiszántúli Áramszolgáltató Rt.
igazgatóságának elnöke Antal
József. Az eredményes ügyinté-
zés és a személyes kontaktus
megteremtése érdekében Szar-
vason heti két alkalommal áll a
lakossági fogyasztók rendelke-
zésére a céget képviselõ Kécskei
Imre. A fogadóórák hétfõn 8.00-
tól 12.00 óráig, szerdán 13.00-
tól 17.00 óráig vannak a Polgár-
mesteri Hivatal épületének alag-
sori 27-es számú irodájában.

érintett jól. Hidegben lenni fia-
talon sem jó, nemhogy ilyen
idõs korban.

!"
Liptákné Uhljár Erzsébet ke-
reskedelmi dolgozó

Jól néznénk ki gáz nélkül!
Semmivel nem tudnánk helyet-
tesíteni. Ki kellene költöznünk
a nyaralóba, ott van villanyfû-
tés és villanybojler is.


